

**The Franco-Annamite Alliance. Collaborative Organization.
June 26, 1932**

The Coursing Society proposes to organize a Dog Show on the occasion of its annual feast.

This exhibition will be open to all dogs of classified breeds and it will include three sections:

- Guard dogs and hunting dogs.
- Terrier dogs.
- Luxury and leisure dogs.

In addition, with the hope of grouping elements of local breeds, a special section will be reserved for dogs of unclassified Far Eastern types:

Phu-Quoc dogs, Tibetan dogs, Annamese dogs, etc ...

Amateur dog enthusiasts are numerous in Cochinchina and we have had many opportunities to admire the elegant young women walking their admirable dogs down the rue Catinat and we do not doubt the success of this event.

We will hasten to inform our readers on the date and program of this exhibition.

Source: Bibliothèque nationale de France

<https://gallica.bnf.fr/ark:/12148/bpt6k4522228x/f2.item>

Translated by Dan Khanh Tran

Que la Société des Courses se propose d'organiser à l'occasion de sa fête annuelle une Exposition Canine.

Cette exposition sera ouverte à tous les chiens de races classées et elle comprendra trois grandes sections :

— Chiens de garde et chiens de chasse.

— Chiens terriers.

— Chiens de luxe et d'agrément.

De plus, avec l'espoir de grouper des éléments de races locales, une section spéciale sera réservée aux chiens de types extrême-orientaux non classés : chiens de Phu-Quoc, chiens thibétains chiens andamites, etc...

Les amateurs de chiens sont nombreux en Cochinchine et nous avons eu maintes fois l'occasion d'admirer rue Catinat d'élégantes jeunes femmes promenant leurs admirables toutous et nous ne doutons pas du succès de cette manifestation.

Nous nous empresserons de fixer nos lecteurs sur la date et le programme de cette exposition.